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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
Tomko: 
Mám tu jeden podnet občana zo sídliska kpt. Nálepku. Na tomto sídlisku sa dá ešte 
v súčasnosti vešať prádlo na šnúry vonku. Dňa 11.11. občianka nášho mesta si zavesila prádlo 
na šnúrach a z okna zbadala, že naši rómski spoluobčania zberajú to prádlo, takže, ušetrili 
pranie. Keďže mala trošku problémy s chôdzou, kým tam dobehla už to mali naložené na tých 
telíškoch, čo už majú dovolené. To znamená, že volala mestskú políciu a mestská polícia, 
zaujímavé je to len posunuté slovne, nemám to preverené, povedala, že čo s tým, že čo s tým 
majú robiť. Ona bola ochotná s nimi sadnúť do auta a ísť nájsť, lebo oni musia nejakým 
spôsobom prejsť cez nadjazd, hore na nadjazd, kde sú viditeľní, dole ich chytí železničná 
polícia a tak nejakým spôsobom sa dali dolapiť. No, ale bohužiaľ sama ostala na to, takže 
prišla o to prádlo. Chcem sa spýtať vedenia mestskej polície, či je urobený nejaký záznam 
11.11., kto v tom čase slúžil, alebo prečo to odmietol.  
 
Mgr. Cabada: 
K tomu oznamu z 11.11. prešli sme si denné hlásenie, žiadny takýto oznam na mestskú 
políciu nebol. Takže, poprosím vás pán poslanec, pokiaľ ste v kontakte s tou osobou buď nech 
príde osobne za mnou, alebo nech zavolá a zistime, že komu to vlastne oznamovala, keď to 
hliadka bola riešiť.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 


